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Protokoll från styrelsemöte 
 

Tid:  2016-01-25 

Plats:  Skogstibble sockenstuga 

Närvarande: Johan Bruun  
Lars Gräns 
Ronny Sandberg 
Erik Jennische 
Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Johan Steineck 
 
 
                     

Johan B hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Ronny Sandberg och Magnus Kaisäter. 
 
§ 2 Information 

1) Våra synpunkter på Länsstyrelsens handlingar gällande nytt 
naturreservat Lindsjön har skickats in. 

 2) Lars var på Länsstyrelsens sammankomst på Viktoria. Forskare 
Anders Jarnemo höll föredrag om kronhjort. Jakten bör inte beskatta 
stammen med mer än 20 %. Avskjutning hjort bör koncentreras till 
spetsar och returer. 
 

§ 3 Avstämning av pågående älgjakt 
Totalt har vi skjutit 48 (15/12/21) älgar. Det motsvarar 74 % av planerade 
(ÄSP) avskjutningen. Det är i 1:a hand kalvavskjutningen som inte når 
upp till målet. 
Älg-obs och spillningsinventering visar att stammen minskar. 
 

§ 4 Avstämning av pågående kronviltsjakten 
Måluppfyllelsen är 94 % (5/4/8). En hind återstår att skjuta. 

 
§ 5 Extra tilldelning 

Inget jaktlag har ansökt om extra tilldelning. 
 
§ 6 Ny älgskötselplan 

En ny älgskötselplan upprättades. 
Den nya ÄSP ska gälla t o m år 2018. Bedömningen är att stammen är 
på 6,5 älgar/1000 ha. Den årliga avskjutningen ska ligga på 2,3 
älgar/1000 ha. Antal älgar som årligen ska skjutas är 14/11/25. Det är en 
minskning i förhållande till tidigare plan. Arealgränsen för tilldelning av 
vuxen älg höjs till 425 ha. 
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Styrelsen rekommenderar att avlysningsjakter även framledes ska 
tillämpas. 

 
§ 7 Ekonomi 

Jaktlagens inbetalning av fällavgifter släpar efter. 
Styrelsen kommer att föreslå att fällavgiften för kronhjortskalvar höjs till 
300:-. 

 
§ 8 Årsmöte 

Årsmöte planeras att hållas den 14/3 alternativt 7/3. Lars bokar lokal. 
Johan S försöker hitta en person som kan hålla ett föredrag om vildsvin. 
Beslut på uppdrag från årsmötet: 
1) Skjuts det någon/några mer vuxen älg av ett kön än vad 
avlysningsjakten föreskriver ska det balanseras ut på motsatta könet 
(totala antalet vuxna skjutna djur blir då det rätta). 
2) Styrelsen rekommenderar att jaktlag som tilldelas minst två vuxna 
älgar bör avskjutningen fördelas jämnt mellan könen. 
Styrelsens arbetsbelastning har ökar en hel del under de senaste 15 
åren. Därför kommer styrelsen föreslå att dess arvode höjs till 5000:- per 
år. 
Som tidigare år läggs årsmöteshandlingarna ut på hemsidan (inga 
utskick). 

 
§ 9 Ändringar i jaktlagen 

Jaktlag 16167-A har begärt utträde ur NHÄ/K. Handlingar har sänds till 
Länsstyrelsen. Motiveringen är att laget vill jaga tillsammans med ett 
angränsande lag i Lagunda ÄSO. 

 
§ 10 Övriga frågor 

Det fanns inga övriga frågor. 
 
 

Johan B förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

Vid protokollet Justeras: 

 

 

 

Lars Gräns  Ronny Sandberg  Magnus Kaisäter 
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